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Zápis z jednání 
 
 
 
 
 
Jednání Místní komise Štěpnice, Zápis č. 3/2023 
 
dne: 18. 9. 2023 
místo jednání: Městský úřad Uherské Hradiště, Protzkarova 33, zasedací místnosti OKŠS 
 
 
Účast členů dle prezenční listiny:  
 

Místní komise Štěpnice 18. 9. 2023 
Ing. Ivo Kotásek, předseda A 
PhDr. Milan Brázda A 
Mgr. Magdalena Čoupková A 
Vendula Doubravská A 
Petr Hvožďa O 
Ing. Adéla Krajčová A 
Mgr. Marie Martykánová, místopředsedkyně A 
Radek Pelka A 
František Prachman A 
Renata Střelcová A 
Dalibor Tomek A 
Mgr. Helena Droppová, tajemnice zápis 
Přizvaní: Ing. Markéta Sprinzlová, Ph. D. – autorka Projektu reg. sídliště Štěpnice 
               RNDr. Jaroslav Bičan, odbor ÚMA, vedoucí oddělení rozvoje města                

 

  
 
 přítomen A, nepřítomen N, omluven O 
 
 
 
Program jednání: 
 

1. Zahájení jednání 
2. Schválení programu jednání 
3. Kontrola zápisu z jednání komise dne 12. 6. 2023, odpovědi dotčených odborů Městského úřadu 

Uherské Hradiště k podnětům z jednání MK Štěpnice dne 12. 6. 2023 
4. Prezentace Projektu regenerace sídliště Štěpnice (RNDr. Jaroslav Bičan – Útvar městského 

architekta, vedoucí oddělení rozvoje města a Ing. Markéta Sprinzlová, Ph. D. – autorka projektu)  
5. Dodatečné přijetí usnesení MK Štěpnice na základě korespondenčního hlasování komise ze dne                  

24. 8. 2023, ve věci celkové revitalizace dětského hřiště Jana Žižky č. p. 731 (U čápa) a výměny 
herního prvku skluzavková věž se závěsnými houpačkami na dětském hřišti Jana Žižky č. p. 759                
(ve variantě 1), dle návrhu zaslaného komisi dne 10. 8. 2023 odborem SMM, a dále ve věci převodu 
rozpočtových prostředků určených pro využití MK Štěpnice do výdajů odboru správy majetku města, 
pro výše uvedené účely.  

6. Diskuse, různé 
7. Závěr  

 
 

1. Zahájení jednání 
 

Předseda MK Štěpnice přivítal přítomné členy MK Štěpnice a zahájil jednání komise v 16:00 hodin.  
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2. Schválení programu jednání 
 
Program jednání byl schválen většinou hlasů přítomných členů komise. 

 
Pro: 10    Proti: 0    Zdržel se: 0 

 
 
3. Kontrola zápisu z jednání komise dne 12. 6. 2023, odpovědi dotčených odborů Městského úřadu 

Uherské Hradiště k podnětům z jednání MK Štěpnice dne 12. 6. 2023 

 
Ad 1/2/23/ŠT ul. Revoluční, dětské (sportovní) hřiště, prohlídka lokality, požadavek na opravu poškozené 
sítě zábrany proti padání míčů: nově vybudované sportovní hřiště, již poškozena síť zábrany proti padání 
míčů. MK Štěpnice upozornila na tuto skutečnost Ing. Lenku Němečkovou (odbor SMM, správa dětských 
hřišť) s žádostí o provedení včasné opravy. 
 
Podnět: SMM 
SMM: Síť bude opravena. 
 
 
Ad 2/2/23/ŠT ul. Jana Žižky, dětské hřiště u BD č. p. 731, doporučení celkové revitalizace hřiště                                       
za přispění finančních prostředků alokovaných v rozpočtu města pro MK Štěpnice  
 
Viz bod č. 5 tohoto zápisu č. 3/2023. 
  
 
Ad 3/2/23/ŠT ul. Jana Žižky, dětské hřiště u BD č. p. 759, doporučení výměny herního prvku skluzavková 
věž s houpačkami 
 
Viz bod č. 5 tohoto zápisu č. 3/2023. 
 
 
Ad 4/2/23/ŠT sídliště Mojmír – stav chodníků, požadavek na drobné lokální vysprávky 
 
Usnesení č. 8/2023/ŠT:  
MK Štěpnice doporučuje kontrolu stavu chodníků v lokalitě sídliště Mojmír a zajištění alespoň lokálních 
vysprávek uvolněných dlaždic, které působí problémy při chůzi zejména za deštivého počasí, kdy pod nimi 
dochází ke kumulaci většího množství vody. Tato skutečnost se týká zejména částí chodníků v ul. Jana Žižky 
(severní, doposud nerekonstruovaná část), v ul. Za Alejí, ale i dalších.  

Pro: 7    Proti: 0    Zdržel se: 0 

Podnět: SMM 
SMM_MJ: stav chodníků v lokalitě Mojmír I bude prověřen a případné zjištěné závady budou řešeny formou 
lokálních oprav. 
 

 
Ad 5/2/23/ŠT ul. Chelčického – požadavek na instalaci svítidla veřejného osvětlení 
 
Usnesení č. 9/2023/ŠT:  
MK Štěpnice doporučuje instalaci sloupu veřejného osvětlení se solárním svítidlem u spojovacího chodníku 
mezi ul. Chelčického a ul. Za Alejí, blíže do ul. Chelčického. Část chodníku ve směru od ul. Za Alejí                                  
je již dosvětlena veřejným osvětlením z této ulice. Jedná se o trasu, kterou se pohybují zejména děti a mládež 
při docházce do školy, na internát, dětské a sportovní hřiště u ZŠ Za Alejí. 

Pro: 7    Proti: 0    Zdržel se: 0 

Podnět: SMM 
SMM_ZM: MK Štěpnice požadovala v roce 2022 nasvětlení spojovací uličky Chelčického/Za Alejí. SMM 
sdělila finanční náročnost investice s požadavkem na převedení financí na realizaci viz 5/2/22/ŠT.                                 
Do dnešního dne nebyly finanční prostředky ze strany MK Štěpnice převedeny. 
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1/3/23/ŠT ul. Chelčického – požadavek na instalaci svítidla veřejného osvětlení 
 
Kontrolou zápisu č. 3/2022 ze dne 27. 6. 2022 bylo zjištěno, že odbor SMM poskytl k bodu č. 5/2/22/ŠT 
následující vyjádření: Pokud by se měl nasvětlovat chodník dle požadavku MK Štěpnice, musel                                      
by se nasvětlit dle aktuálně platné Koncepce veřejného osvětlení schválené radou města. Finanční náročnost 
zpracování dokumentace pro realizaci je 30 tis. Kč bez DPH a odhad finanční náročnosti realizace                                   
je cca 200 tis. Kč bez DPH. Přesná částka by byla známa po zpracování PD. Žádáme MK Štěpnice  
o poskytnutí finančních prostředků na zpracování PD a realizaci, aby mohly být započaty projekční práce. 
 
Dle sdělení odboru SMM by celková předpokládaná cena za zpracování projektové dokumentace a realizaci 
činila cca 278 tis. Kč vč. DPH. MK Štěpnice za uvedených finančních podmínek tuto akci neakceptuje. 
MK Štěpnice opakovaně navrhuje instalaci solárního svítidla s podstatně nižšími realizačními náklady a žádá 
o informaci, za jakých podmínek by bylo možno pro tento konkrétní případ udělit výjimku z podmínek 
stanovených Koncepcí veřejného osvětlení města Uh. Hradiště. 
 
Podnět: SMM 
 
 
Ad 7/2/23/ŠT stezka podél řeky Moravy (úsek od žel. mostu/ul. Revoluční), požadavek na zajištění 
částečného zpevnění povrchu uvedeného úseku  
 
Usnesení č. 10/2023/ŠT:   
MK Štěpnice doporučuje odboru správy majetku města iniciovat jednání s vlastníky pozemků, na nichž                         
je situována stezka podél řeky Moravy v úseku od železničního mostu po odbočku do ul. Revoluční, a zajistit 
její částečné zpevnění v tomto úseku. Za deštivého počasí je zde povrch stezky podmáčený, pro chodce 
i cyklisty špatně prostupný, vznikají pak další vyšlapané i vyježděné trasy na travnatých plochách mimo 
stezku.  

Pro: 7    Proti: 0    Zdržel se: 0 

Podnět SMM:  
SMM_TV: Všechny majetkoprávní smlouvy jsou již uzavřeny a nyní je na odboru investic, kdy bude akci 
s názvem „Cyklotrasa Mojmír v Uherském Hradišti“ realizovat. Bližší info jak termínově, tak i technicky mohou 
dát investice.  
 
Ing. Bronislava Struhelková, vedoucí odboru investic, přislíbila poskytnout další informace. V průběhu 
dnešního jednání MK Štěpnice RNDr. Jaroslav Bičan sdělil, že pro uvedený účel již město získalo dotaci,                
dá se tedy předpokládat brzká realizace.  
 
 
Ad 15/2/23/ŠT sídliště Mojmír a Štěpnice – požadavek na ořezávání proschlých větví dřevin  
 
Usnesení č. 12/2023/ŠT:  
MK Štěpnice doporučuje důsledné ořezávání proschlých větví dřevin v lokalitách sídlišť Štěpnice a Mojmír. 
P. František Prachmann na potřebnost těchto zásahů upozornil s ohledem na bezpečnostní rizika i estetická 
hlediska.  

Pro: 7    Proti: 0    Zdržel se: 0 

Podnět: SMM 
SMM_LP: Ořezy suchých větví postupně probíhají. 
 
 
Ad 16/2/23/ŠT ul. Husova a přilehlé ulice – požadavek na prověření stavu veřejného osvětlení  
 
Usnesení č. 13/2023/ŠT:  
MK Štěpnice doporučuje prověřit stav veřejného osvětlení v ul. Husova i navazujících ulicích. Veřejné 
osvětlení zde často v noci nesvítí (ne vždy), někdy naopak svítí v průběhu dne. 

Pro: 7    Proti: 0    Zdržel se: 0 

Podnět: SMM 
SMM_ZM: V lokalitě Starý Mojmír byly dvě poruchy na veřejném osvětlení, které bylo nutné vyhledat 
a opravit. Jelikož se jednalo o nahodilé výpadky, hledání a lokalizace závady bylo složitější. Během 
vyhledávání a opravy bylo nutné zapnutí veřejného osvětlení i ve dne. 
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Ad 19/2/23/ŠT ul. Za Alejí, požadavek na umístění 2 – 3 ks laviček v aleji a částečné zpevnění nájezdu stezky 
ve směru od ul. Husova 
 
Usnesení č. 15/2023/ŠT:  
MK Štěpnice doporučuje v ul. Za Alejí, podél stezky v lipové aleji, umístit 2 – 3 ks laviček pro umožnění 
posezení a odpočinku procházejících osob (v návaznosti na podnět paní Venduly Doubravové),  a dále také 
zajistit částečné zpevnění nájezdu na začátek stezky v lipové aleji ve směru od ul. Husova (např. vysypáním 
drobným kamenivem).  

Pro: 7    Proti: 0    Zdržel se: 0 

Podnět: SMM 
SMM_IV: Umístění laviček pod koruny vzrostlých lip nepovažujeme za vhodné, z důvodu odkapávání 
medovice z listů stromů, která na lavičkách vytváří lepkavý povlak, který následně zčerná a sedáky 
a opěradla laviček pak nevypadají vzhledně. V rozpočtu SMM není s pořízením těchto laviček ani jejich 
následnou intenzivnější údržbou počítáno. Pěší trasa v lipové aleji není oficiální chodník, proto její nástup 
nebude nijak upravován. Optimalizace pěší trasy je řešena v rámci rekonstrukce komunikace v ul. Za Alejí. 
 
 
Ad 20/2/23/ŠT ul. Za Alejí, požadavek na odstranění proschlého stromu borovice v blízkosti ZŠ Za Alejí  
 
Usnesení č. 16/2023/ŠT:  
MK Štěpnice doporučuje odstranění zcela proschlého stromu borovice v ul. Za Alejí, v blízkosti trafostanice 
u garáží, pozemek p. č. 599/19 v k. ú. Uh. Hradiště (dle podnětu paní Renaty Střelcové). Jedná se o vzrostlou 
dřevinu, která se nachází v bezprostřední blízkosti chodníku vedoucího k hlavnímu vstupu ZŠ Za Alejí, denně 
je zde značná frekvence pohybu osob, strom je potenciálně nebezpečný a taktéž esteticky nevzhledný. 

Pro: 7    Proti: 0    Zdržel se: 0 

Podnět: SMM 
SMM_LP: Suchá borovice již byla pokácena.  
 
 
4. Prezentace Projektu regenerace sídliště Štěpnice (RNDr. Jaroslav Bičan – Útvar městského 

architekta, vedoucí oddělení rozvoje města a Ing. Markéta Sprinzlová, Ph. D. – autorka projektu)  
 
RNDr. Jaroslav Bičan a Ing. Markéta Sprinzlová, Ph. D, prezentovali Projekt regenerace sídliště Štěpnice 
a zodpovídali dotazy členů komise.  
 
Projekt řeší následující zájmové oblasti: pobyt a rekreace ve veřejných prostranstvích, doprava a prostupnost, 
technická infrastruktura, sběr odpadů, vegetace, modrozelená infrastruktura. 
 
V návaznosti na tento projekt je v současné době připravována projektová dokumentace „Regenerace částí 
veřejných prostranství v centrální části sídliště Štěpnice“. V lednu 2024 bude zahájen příjem žádostí v rámci 
Integrovaného regionálního operačního programu (IROP), výzva Zelená infrastruktura. Předpokládaná výše 
dotace činí 80% celkových způsobilých výdajů.   
 
 
5. Dodatečné přijetí usnesení MK Štěpnice na základě korespondenčního hlasování komise ze dne                         

24. 8. 2023, ve věci celkové revitalizace dětského hřiště Jana Žižky č. p. 731 (U čápa) a výměny 
herního prvku skluzavková věž se závěsnými houpačkami na dětském hřišti Jana Žižky č. p. 759, 
ve variantě 1, dle návrhu zaslaného komisi dne 10. 8. 2023 odborem SMM, a dále ve věci převodu 
rozpočtových prostředků určených pro využití MK Štěpnice do výdajů odboru správy majetku 
města, pro výše uvedené účely.  

 
 
Ad 2/2/23/ŠT ul. Jana Žižky, dětské hřiště u BD č. p. 731, doporučení celkové revitalizace hřiště                                       
za přispění finančních prostředků alokovaných v rozpočtu města pro MK Štěpnice  
 
Usnesení č. 6/2023/ŠT:  
MK Štěpnice doporučuje celkovou rekonstrukci dětského hřiště Jana Žižky č. p. 731, provedení demontáže 
herních prvků a jejich nahrazení herními prvky novými, v provedení kov/plast, ve skladbě podobné, jako 
na stávajícím hřišti (skluzavka, hrazda, dvojhoupačka, houpadlo na pružině). Dopadové plochy jsou 
vzhledem k umístění hřiště v prostředí se značným podílem vysoké zeleně doporučovány v provedení                      
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ze zatravňovacích rohoží. Je požadována taktéž výměna mobiliáře a osazení dalších nových odpadkových 
košů. Ing. Lenka Němečková (odbor SMM, správa dětských hřišť) navrhne skladbu herních prvků, typ 
dopadových ploch i mobiliáře. MK Štěpnice uvedený návrh odsouhlasí a poskytne potřebnou finanční částku 
z prostředků, které jsou alokovány v rozpočtu města Uherské Hradiště pro využití MK Štěpnice. 
 
Mgr. Marie Martykánová navrhuje zachovat sloup s plastikou čápa, hřiště v této lokalitě je mezi místními 
obyvateli již tradičně nazýváno „U čápa“. Bylo by možné požádat o vytvoření nové plastiky některého 
z místních řezbářů, kontakty jsou k dispozici u Mgr. Martykánové, která v uvedené věci taktéž nabídla odboru 
SMM spolupráci. Tyč, na níž bude umístěna nová plastika, by měla být hladká,  aby neumožňovala vylézat 
dětem nahoru (bezpečnostní důvody). 

Pro: 7    Proti: 0    Zdržel se: 0 

Podnět: SMM 
SMM_LN: Bude zpracován návrh a rozpočet, který předložím MK Štěpnice k odsouhlasení. 
 
 
2/3/23/ŠT Dodatečné přijetí usnesení MK Štěpnice na základě korespondenčního hlasování komise ze dne 
24. 8. 2023, ve věci celkové revitalizace dětského hřiště Jana Žižky č. p. 731 (U čápa), dle návrhu zaslaného 
komisi dne 10. 8. 2023 odborem SMM, a dále ve věci převodu rozpočtových prostředků určených pro využití 
MK Štěpnice do výdajů odboru správy majetku města, pro výše uvedený účel 
 
Vzhledem k časovému omezení mezi obdržením návrhu a rozpočtu pro revitalizaci tohoto dětského hřiště 
ze strany odboru SMM (Ing. Lenka Němečková) a obdržením informace o termínu uzávěrky podkladů 
pro rozpočtovou změnu (25. 8. 2023), bylo přistoupeno ke korespondenčnímu hlasování MK Štěpnice ve věci 
návrhu revitalizace dětského hřiště Jana Žižky č. p. 731 a ve věci souhlasu se změnou rozpočtu 
v předkládaném rozsahu (převod z rozpočtových prostředků MK Štěpnice do výdajů odboru SMM). 
Hlasování bylo uzavřeno dne 24. 8. 2023, Tabulka s výsledky hlasování byla doplněna dle vyjádření 
jednotlivých členů komise, e-mailová korespondence od jednotlivých členů komise je přílohou uvedené 
tabulky. S celkovou revitalizací dětského hřiště Jana Žižky č. p. 731 a s navazující změnou rozpočtu 
v předkládaném rozsahu souhlasili všichni členové MK Štěpnice. 
 
 
Usnesení č. 17/2023/ŠT:  
 
MK Štěpnice souhlasí s celkovou revitalizací dětského hřiště Jana Žižky č. p. 731 (U čápa) dle návrhu 
zaslaného komisi dne 10. 8. 2023 odborem SMM (Ing. Lenka Němečková). MK Štěpnice doporučuje radě 
města převod částky v celkové výši 760,00 tis. Kč z rozpočtových prostředků určených pro využití                                
MK Štěpnice do výdajů odboru správy majetku města, pro účel revitalizace dětského hřiště Jana Žižky                          
č. p. 731.   
 

Pro: 10    Proti: 0    Zdržel se: 0 

Na vědomí: RM, SMM 
 
 
Ad 3/2/23/ŠT ul. Jana Žižky, dětské hřiště u BD č. p. 759, doporučení výměny herního prvku skluzavková 
věž s houpačkami 
 
Usnesení č. 7/2023/ŠT: 
 
MK Štěpnice doporučuje výměnu nevyhovujícího herního prvku – skluzavková věž se závěsnými houpačkami 
na dětském hřišti Jana Žižky č. p. 759, a dále také výměnu lavičky tamtéž. Odbor správy majetku města 
nechá nacenit nový, podobný herní prvek v provedení kov/plast, MK Štěpnice odsouhlasí uvedený návrh 
a dle možností poskytne potřebnou finanční částku z prostředků, které jsou alokovány v rozpočtu města 
Uherské Hradiště pro využití MK Štěpnice, příp. se bude podílet na spolufinancování této akce.   

Pro: 7    Proti: 0    Zdržel se: 0 

Podnět: SMM 
SMM_LN: Bude zpracován návrh a rozpočet, který předložím MK Štěpnice k odsouhlasení. 
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3/3/23/ŠT Dodatečné přijetí usnesení MK Štěpnice na základě korespondenčního hlasování komise ze dne 
24. 8. 2023, ve věci výměny herního prvku skluzavková věž se závěsnými houpačkami na dětském hřišti 
Jana Žižky č. p. 759 (ve variantě 1), dle návrhu zaslaného komisi dne 10. 8. 2023 odborem SMM,                                   
a dále ve věci převodu rozpočtových prostředků určených pro využití MK Štěpnice do výdajů odboru správy 
majetku města, pro výše uvedený účel 
 
Vzhledem k časovému omezení mezi obdržením návrhu a rozpočtu pro výměnu herního prvku skluzavková 
věž se závěsnými houpačkami na tomto dětském hřišti ze strany odboru SMM (Ing. Lenka Němečková)                         
a obdržením informace o termínu uzávěrky podkladů pro rozpočtovou změnu (25. 8. 2023), bylo přistoupeno 
ke korespondenčnímu  hlasování MK Štěpnice ve věci výměny herního prvku skluzavková věž se závěsnými 
houpačkami na dětském hřišti Jana Žižky č. p. 759 a ve věci souhlasu se změnou rozpočtu v předkládaném 
rozsahu (převod z rozpočtových prostředků MK Štěpnice do výdajů odboru SMM). Hlasování bylo uzavřeno 
dne 24. 8. 2023, Tabulka s výsledky hlasování byla doplněna dle vyjádření jednotlivých členů komise,                              
e-mailová korespondence od jednotlivých členů komise je přílohou uvedené tabulky. S výměnou herního 
prvku skluzavková věž se závěsnými houpačkami na dětském hřišti Jana Žižky č. p. 759 a s navazující 
změnou rozpočtu v předkládaném rozsahu souhlasili všichni členové MK Štěpnice. 
 
 
Usnesení č. 18/2023/ŠT:  
 
MK Štěpnice souhlasí s výměnou herního prvku skluzavková věž se závěsnými houpačkami na dětském 
hřišti Jana Žižky č. p. 759, ve variantě 1. MK Štěpnice doporučuje radě města převod částky v celkové výši 
135,00 tis. Kč z rozpočtových prostředků určených pro využití MK Štěpnice do výdajů odboru správy majetku 
města, pro účel výměny herního prvku skluzavková věž se závěsnými houpačkami na dětském hřišti Jana 
Žižky č. p. 759, ve variantě 1. 
 

Pro: 10    Proti: 0    Zdržel se: 0 

Na vědomí: RM, SMM 
 
 
6. Diskuse, různé 

 
4/3/23/ŠT Požadavek na zajištění prezentace Územní studie centra sídliště Štěpnice (Útvar městského 
architekta) 

V rámci dnešního jednání se členové komise shodli na požadavku zajištění prezentace Územní studie centra 
sídliště Štěpnice, a to na příštím jednání komise dne 20. 11. 2023. 

Podnět: ÚMA 
 
5/3/23/ŠT Dotaz na plánované využití prostor bývalé pobočky České pošty ve Štěpnicích, dotaz zda město 
nezvažuje možnost využití prostor v režimu Pošta Partner 

PhDr. Milan Brázda vznesl dotaz ve věci dalšího využití prostor bývalé pobočky České pošty ve Štěpnicích 
a dotaz zda město nezvažuje možnost využití prostor v režimu Pošta Partner. 

Podnět: SMM 
 
6/3/23/ŠT Dotaz, zda město vyvíjí aktivitu v souvislosti s umístěním bankomatu v prostoru víceúčelového 
objektu č. p. 1156 ve Štěpnicích (Albert) 

PhDr. Milan Brázda vznesl dotaz, zda město vyvíjí aktivitu v souvislosti s umístěním bankomatu v prostoru 
víceúčelového objektu č. p. 1156 ve Štěpnicích (Albert). 

Podnět: SMM 
 

7/3/23/ŠT Dotaz na kácení stromu vrby v blízkosti parkoviště u bytového domu Štěpnická č. p. 1159  

PhDr. Milan Brázda vznesl dotaz, zda město plánuje kácení stromu vrby v blízkosti parkoviště u bytového 
domu Štěpnická č. p. 1159. V případě, že by ke kácení mělo dojít, občané bydlící v okolí plánují petici proti 
kácení.  

Podnět: SMM 
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8/3/23/ŠT Dotaz, zda město plánuje prodej víceúčelového objektu č. p. 1156 ve Štěpnicích (Albert) 

Pan František Prachmann vznesl dotaz, zda město plánuje prodej víceúčelového objektu č. p. 1156                             
ve Štěpnicích (Albert). 

Podnět: SMM 
 
9/3/23/ŠT Žádost o prověření stavu proschlých stromů borovic v blízkosti bytových domů Za Alejí č. p. 1011 
a č. p. 1024, pravděpodobně napadené sypavkou  

Ing. Alena Krajčová upozornila, že v blízkosti bytových domů Za Alejí č. p. 1011 a č. p. 1024 se nacházejí 
proschlé stromy borovic, jedná se pravděpodobně o stromy napadené houbovou chorobou (sypavka). 

Podnět: SMM 
 
10/3/23/ŠT Žádost o odstínění nového dětského hřiště (v blízkosti bytových domů Štěpnická č. p. 1093                         
– č. p. 1095) od parkoviště vybudováním zídky  

Pan František Prachmann vznesl dotaz, zda by bylo možné zajistit odstínění nového dětského hřiště, 
v blízkosti bytových domů Štěpnická č. p. 1093 – č. p. 1095, od parkoviště vybudováním zídky. V minulosti 
na potřebnost vybudování této bariéry komise město již upozorňovala. Na hřišti si hrají malé děti a v případě, 
že dojde ke startování automobilu, veškeré výfukové zplodiny odcházejí přímo do prostoru dětského hřiště. 

Podnět: SMM 
 
 
7. Závěr 
 
Jednání komise bylo ukončeno v 18:30 hodin. Další jednání proběhne v termínu stanoveném                 
v usnesení komise č. 2/1/23/ŠT, tedy dne 20. 11. 2023 v 16:00 hodin (Městský úřad Uherské Hradiště, 
Protzkarova 33, zasedací místnost OKŠS), příp. dle aktuální potřeby.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Mgr. Helena Droppová, tajemnice komise 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ověřil: Ing. Ivo Kotásek, předseda komise 
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